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Betreft: Schriftelijke vragen SP over mogelijke bouwplannen extra containers Sorbonnelaan.  
 
Geacht college, 
 
In antwoord op onze technische vraag van 15 februari 2024 stelt het team ‘Wonen & Leefkwaliteit’ van de 
gemeente Maastricht dat er ‘geen plannen bestaan’ voor de bouw van 800 extra containerwoningen op het 
aan de Sorbonnelaan in Randwyck gelegen terrein. Echter, onze fractie heeft signalen van omwonenden 
ontvangen waaruit blijkt dat er wel degelijk uitbreidingsplannen voor de genoemde locatie bestaan, 
ongeacht of reeds bekend is welke omvang van het aantal containerwoningen beoogd wordt.  
 
Dat antwoord en die signalen hebben bij de SP de volgende (ditmaal wat algemenere) vervolgvragen 
opgeleverd. 
 

1. Bestaan er momenteel plannen of voornemens om het aantal containerwoningen op het genoemde 
terrein in Randwyck uit te breiden? Zo ja, waar bestaan die plannen of voornemens uit/om hoeveel 
extra containerwoningen gaat het in casu? 
 

2. Mocht het college niet op de hoogte zijn van eventuele uitbreidingsplannen, is het dan bereid 
navraag te doen bij de beheerder, ontwikkelaar en eigenaar van het terrein om zo te achterhalen 
waar deze hardnekkige geruchten vandaan komen en de raad daarover te informeren? Zo nee, 
waarom niet? 
 

3. Mochten de genoemde plannen inderdaad bestaan, wordt de raad dan meegenomen in de 
besluitvorming omtrent de uitbreiding van de plannen? Zo ja, wanneer kan een en ander in de raad 
verwacht worden? Zo niet, waarom niet? 
 

4. Worden de omwonenden bij een eventuele uitbreiding van het aantal containerwoningen 
meegenomen in het besluitvormingsproces? Zo ja, hoe komt dat participatietraject er dan uit te 
zien? Zo nee, waarom niet? 
 

https://maastricht.parlaeus.nl/vji/public/postin/action=showannex/gdb=aaaa8a2282aa80a820802a02abc39df6/Beantwoording_Technische_vragen_-_SP_-_800_extra_containerwoningen_in_Randwyck.pdf


 
 
 
 

 
5. Is het college bekend met de eerdere gebreken in de ontwikkeling van de containerwoningen op de 

genoemde locatie en de onvrede die zich bij omwonenden heeft voorgedaan bij de eerste fase van 
ontwikkeling van de containerwoningen? Zo ja, hoe gaat het college er zorg voor dragen dat een en 
ander zich bij een eventuele uitbreiding niet opnieuw voordoet? 

 
Hoogachtend, 
 
Stephanie Blom 

Raadslid SP 

https://www.observantonline.nl/Home/Artikelen/id/60453/we-wonen-nu-al-bijna-een-jaar-in-een-bouwput
https://www.observantonline.nl/Home/Artikelen/id/58609/straks-hebben-we-hier-een-klein-dorp

